
SLÄTMOSSENS ÖSTRA 

SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  
 

Protokoll från Styrelsemöte nr 8 2015 

 

Tid: 2015-09-21  Närvarande:  Rolf Brehmer                     

Plats: Vallav 256 hos Mattias                       Krister Björne 

                         Ordf/sekr Rolf Brehmer                                  Elisabeth Feichter 

                                                                                        Mattias Pålsson 

                                                                                        Mats Larsson (del av tiden) 

                                                                                        Ola Laggar 

                                                                                        Andreas Roxenborn 

                   

                                        

                                                                                     

 § 71  Mötets öppnande                                                   
Rolf Brehmer hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat  

 

§72 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

§73 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes.                                        

 

 §74 Rapporter från sektionerna och ev styrelsebeslut                                    
Värmesektionen       Batteribyte på värmemätarna planeras att genomföras  i okt/nov.                                                          

                                 Offert avseende ytterligare optimeringsåtgärder diskuterades. 

                                 Styrelsen beslöt att värme tar in ytterligare en offert. 

                                 Beräknad arbetstid ska framgå av offerterna. 

 

Ekonomi                  Ordf informerade om det ekonomiska läget (ok). 

                                                                                                                                                               

  

Miljö                      Asfaltering av bollplan klart. Vissa el-arbeten återstår. 

                                Framtida yttre underhåll diskuterades. Kostnader och finansiering  

                                presenteras på ÅM 2016.  

                                Parkeringsfrågan diskuterades. Tas upp på nästa möte 

                                Regler för komposterna delas ut i samband med kallelse till städdagen. 

 

Garage                    Kostnadsuppskattning av elrenovering har erhållits. (4—5 kkr/ plats) 

                                Finansieringsmöjligheter diskuteras på nästa möte 

                                Det finns fukt i garageväggarna. Åtgärder diskuteras på nästa möte. 

 

Fiber                       Intet 

                                

 

                             

§75  Post och annat  

Mail har lämnats till berörda. 

 



 §76 Uppdragslistan  
Intet 

 

§77 Övriga frågor 

Uppdatering av hemsidan klart  

Förslag till infobrev till nyinflyttade tas upp på nästa möte (Niklas). 

 

§78  Kommande möte    
Möte                                 Datum                             Ansvarig 

9                                      10-26                                Rolf 

10                                    12-09                                Mats  OBS! Ändrat datum. 

Städdagar    18/4 och 17/10 

 

 

 

§79  Avslutning 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 

   

 

 

 

Vid protokollet:  Justeras: Vid nästa möte 

 

 

 

 

Rolf Brehmer                                          

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 


